



شهادة ترخيص وسيط

Broker License Certificate

Abu Dhabi Real Estate Centre, affiliated with the Department of Municipalities and Transport certifies that the company / establishment mentioned in the details below is registered in the Centre's records under "202502166249". According to this certificate, the company/establishment is authorized to practice real estate brokerage activities in the Emirate of Abu Dhabi.

يشهد مركز أبوظبي العقاري التابع لدائرة البلديات والنقل بأن الشركة / المؤسسة المذكورة بالتفاصيل أدناه مسجلة في سجلات المركز تحت رقم "202502166249" وبموجب هذه الشهادة تتحول الشركة/ المؤسسة لممارسة أعمال الوساطة في إمارة أبوظبي.

License Details		تفاصيل الترخيص
Certificate number	202502166249	رقم الشهادة
Trade license number	CN-5959937	رقم الرخصة التجارية
Company / Establishment	REAP MANAGEMENT GROUP L.L.C-FZ - ABU DHABI	الشركة / المؤسسة رياب مانجمنت جروب ش.ذ.م.م منطقة درة - أبو ظبي
Start date	2025-07-30	تاريخ الاصدار
End date	2026-07-29	تاريخ الانتهاء

This certificate was granted after fulfilling the licensing requirements pursuant to Law No. 3 of 2015 regarding real estate regulation in the Emirate of Abu Dhabi.

منحت هذه الشهادة بعد استيفاء متطلبات الترخيص بناء على القانون رقم 3 لعام 2015 في شأن التنظيم العقاري في إمارة أبوظبي.

